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قزوین-مصطفــی مــرادی، 
خبرنگار توســعه ایرانی: مدیرکل 
امور اقتصادی و دارایی استان قزوین 

گفت: نرخ بیکاری در دو سال گذشته 
کاهنــده بــوده و از ۷.۳ درصد به ۵ 
درصد در ســال جاری رسیده و نرخ 

مشــارکت اقتصادی افزایش یافته 
که بیانگر پویایی اقتصادی در استان 

است.

 جلسه شورای گفتگوی دولت و 
بخش خصوصی به ریاســت اعلایی 
استاندار، رحمانی معاون اقتصادی، 

وکیلی رئیس ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی و مهدی عبدیان رئیس 
اتاق بازرگانی در استانداری قزوین 

برگزار شد.
خلیلی خواه در این نشست با ارائه 
گزارشی از شــاخص های اقتصادی 
استان اظهارداشت: شاخص قیمتها 
در اســنان ۲۳۳.۲ در بهمن بوده و 
اسفند ۲۳۸ و تقریبا در تورم ماهانه 
در کشور شاهد کاهش هستیم و تورم 

نقطه ای هم کمتر شده است.
وی اضافه کرد: در اســتان تورم 
خوراکی ها و آشامیدنی ها ۳۴ درصد 
و غیــر خوراکی ۴۴ درصد اســت و 
بخش خدمات با نــرخ ۴۵.۵ درصد 
را شاهدیم و خوراکی و آشامیدنی ها 
۳۶.۵ درصد رشد قیمت داشته است.
خلیلــی خــواه تصریــح کرد: 
بیشــترین تورم در بخش خدمات 
بوده و نرخ بیکاری اســتان کاهنده 
بوده و ۷.۳ درصد در ۱۴۰۱ و ســال 
قبل ۶.۲ درصد و امــروز به ۵ درصد 
رسیده اما در این میان نرخ مشارکت 
اقتصادی افزایش یافتــه که بیانگر 

پویایی اقتصادی در استان است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی 
استان قزوین یادآورشد: روند استان 
مثبت و صعودی و رونق نســبی در 
سطح اســتان دیده می شــود و در 
ردیف ۱۰ استان شاخص کشوریم و 
در این راستا نرخ بیکاری در استان از 
سال۹۰ کاهنده بوده از ۱۲.۵ درصد 

به ۶.۲ درصد رسیده است.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان :

 قزوین کمترین نرخ بیکاری در کشور را دارد

مدیرکل امور اقتصادی و 
دارایی استان قزوین گفت: 

نرخ بیکاری در دو سال 
گذشته کاهنده بوده و از 

۷.۳ درصد به ۵ درصد در 
سال جاری رسیده و نرخ 

مشارکت اقتصادی افزایش 
یافته که بیانگر پویایی 

اقتصادی در استان است.

ملارد-زهرا قره باغی-خبرنگارتوسعه ایرانی: مهندس بهمنی از آغاز 
احداث کمربندی غربی شهر ملارد خبر داد.

مهندس بهمنی شهردار ملارد با اعلام خبر مطروحه بیان کرد : در 
راستای تحقق مطالبات شهروندان در زمینه کاهش حجم بالای تردد 
خودروها در محور چیتگر، بلوار رسول اکرم )ص( و روان سازی ترافیک 
های سنگین در محدوده شهر، طرح مطالعات تکمیلی احداث پروژه 
مسیر کمربندی غربی شهر ملارد ضمن هماهنگی و پیگیری های 
صورت گرفته در سال گذشته) ۱۴۰۲ (، در شورای ترافیک شهرستان 

ملارد بررسی و مورد تصویب قرار گرفت.
مهندس بهمنی در ادامه افزود: این پروژه توسط شهرداری و با نظارت عالیه معاونت امورزیربنایی و ترافیک شهرداری ملارد اجرایی 
خواهد شد که در همین راستا مقرر گردید در فاز اول مسیر کمربندی عملیات جدول گذاری، زیرسازی و روکش آسفالت حدفاصل 

میدان ارتش در غرب مارلیک تا ورودی روستای قلعه فرامریه در دو لاین تندرو و کندور ضلع شمالی اجرایی خواهد شد.
وی اضافه کرد: همچنین در ادامه ی اجرای این طرح نیز عملیات خاکبرداری ، زیرسازی و جدول گذاری از ورودی روستای قلعه 

فرامرزیه به سمت جنوب و ورودی محور چیتگر )ملارد به صفادشت( آغاز می گردد.
شهردار ملارد بیان داشت: اجرای این طرح یکی از مطالبات اصلی و دیرینه اهالی شریف این منطقه می باشد که با اجرایی شدن 

آن شهروندان محترم شهر و روستاهای واقع در ضلع غربی ملارد اعم از خوشنام و قلعه فرامریه از مزایای آن بهره مند خواهند شد.
عالیترین مقام اجرایی شهر ملارد در خاتمه یادآور شد: اجرای این طرح سهم بسزایی در کاهش ترافیک، مصرف سوخت و آلایندگی 

هوا خواهد داشت که انشاالله با تلاش و همت کلیه دستگاه های متولی به زودی شاهد آغاز عملیات اجرایی این پروژه باشیم.

ساری –درخشنده،خبرنگارتوسعه ایرانی: در راستای گسترش 
نهضت مهارت آموزی در گام دوم انقلاب، جلسه شورای مهارت این 
شهرستان با محوریت ایجاد مجمع خیرین مهارت شهرستان به ریاست 
پیرفلک فرماندار ویژه بابل با حضور سید حسین درویشی مدیرکل 
آموزش فنــی و حرفه ای مازندران، اســکندری مدیرعامل مجمع 
خیرین استان،پاشا معاون برنامه ریزی فرماندار روسای مراکزبابل، 
امیرکلا، بندپی و مدیران دســتگاه های مربوطه این شهرستان در 
سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد. درویشی مدیرکل بیان داشت: 
یاریگران نهضت مهارت آموزی در گام دوم انقلاب پشتوانه توانمند 

سازی سرمایه های انسانی جامعه هستند و با توجه به پیشرفت روز افزون تکنولوژی و نیازهای متنوع بازار کار به نیروی ماهر، مشارکت 
خیرین در این راستا موجب رشد و پویایی کشور می شود. وی افزود: مجمع خیرین توسعه و ترویج آموزش های فنی و حرفه ای به 
دنبال راهکارهایی است تا توجه مسئولین کشور را به موضوع مهارت  ورزی افزایش دهد. درویشی اظهار داشت: کمک مجمع خیرین 
مهارت فقط در قالب خرید تجهیزات و مواد مصرفی کارگاه های آموزشی هزنیه می گردد. اسکندری مدیرعامل مجمع خیرین مهارت 
استان تاکید داشت:یکی ازاهداف مهم مجمع خیرین توسعه وترویج آموزش های فنی وحرفه ای،ساماندهی خیرین آموزش فنی 
حرفه ای برای بهره گیری بهینه ازمشارکت های مردمی جهت مهارت آموزی همه گروه های سنی است و ضرورت تشکیل نمایندگی 
شهرستانی مجمع مورد تاکید است پیر فلک فرماندار بابل گفت: در خصوص اهمیت جایگاه آموزش های مهارتی فنی و حرفه ای در 
بین آحاد جامعه علی الخصوص جوانان جویای کار روستایی، شهری،نیاز سنجی متناسب با نیاز بازار کار، تعامل دستگاه های دولتی، 

همچنین حمایت همه جانبه فرمانداری از این مجمع برای آموزش های مهارتی تاکید کرد.

  آغاز طرح احداث کمربندی غربی شهرملارد
 گامی بلند  در جهت توسعه پایدار شهری

با محوریت ایجاد مجمع خیرین مهارت ؛ 
جلسه شورای مهارت بابل  برگزارشد

 سنندج-گلاله فرهادی،خبرنگارتوســعه ایرانی: مدیر 
مخابرات منطقه کردســتان گفت: سال گذشــته ۶ هزار و 
۴۸۰ میلیارد ریال ســرمایه گذاری در راستای توسعه و ارتقا 

زیرساخت های مخابراتی در استان انجام شد.
آزاد حکمت، با اشــاره به اینکــه ۶ هزار میلیــارد ریال 
سرمایه گذاری برای توسعه و ارتقا حوزه های مختلف مخابراتی 
انجام شده است، اظهار کرد: با این اقدام بهبود عملکرد و تقویت 
زیرساخت های مخابراتی به لحاظ کیفی و کمی تحقق یافته 

است.
وی گفت: از مجموع اعتبار هزینه شــده در سال گذشته 
بیشترین سهم با مبلغ ۶ هزار میلیارد ریال در بخش توسعه 

حوزه سیار سرمایه گذاری شده است.
مدیر مخابرات منطقه کردســتان یادآور شــد: توسعه 

سیستم های مخابراتی به منظور ظرفیت سازی سرویس های 
مخابراتی، توسعه حوزه انتقال با هدف افزایش پهنای باند و ارائه 
آن به اپراتور های همراه اول و ایرانسل و اجرای پروژه های بخش 
شبکه کابل و فیبرنوری از دیگر اقدامات قابل توجه مخابرات 

منطقه در سطح استان است.

ساری –درخشنده،خبرنگارتوسعه ایرانی: فرهاد خلردی مدیر 
مطالعات پایه منابع آب شرکت با اعلام این خبر گفت: از ابتدای سال 
آبی جاری تا کنون شاهد بارش ۴۳۳ میلیمتری هستیم که نسبت به 
سال گذشته ۴۱ درصد افزایش و نسبت به دوره دراز مدت یک درصد 
کاهش را نشان می دهد. خلردی درباره میزان ذخیره آب ناشی از این 
بارندگی ها در سدهای استان گفت: بارندگی روزهای اخیر منجر به 
آورد ۳.۲ میلیون متر مکعبی به سد شهیدرجایی و افزایش حجم 
آب ذخیره شده به ۷۱ میلیون مترمکعب شدکه معادل ۴۴ درصد 
از حجم مخزن این سد می باشــد. وی افزود: سد آیت اله صالحی 
مازندرانی نیز با آورد۲.۵ میلیون متر مکعبی به میزان پرشدگی 
۱۳۶ میلیون مترمکعب، معادل ۹۶ درصد از حجم مخزن رسیده 
است. خلردی ادامه داد: سیلاب اخیر حدود ۱.۳ میلیون متر مکعب 
نیزذخیره در سد گلورد آورد داشت. مدیر مطالعات پایه منابع آب 

شرکت آب منطقه ای مازندران گفت: تاکنون میزان ورودی به دشت 
تجن نیز معادل ۷.۳ میلیون متر مکعب بوده که از این میزان بخشی 
در آببندان حوزه تجن ذخیره شده و منجر به پرشدگی آببندان های 
این حوزه شد. بخشی صرف تغذیه مصنوعی آبخوان ها و بخشی نیز 

به منظور ذخیره در آببندان های نکارود به آن حوزه هدایت گردید.

سرمایه گذاری بیش از ۶ هزار میلیارد ریالی برای توسعه 
زیرساخت های مخابراتی کردستان

 افزایش 7میلیون متر مکعبی
 حجم ذخایر سدهای مازندران

خبر خبر

عضوشورای  شهر گرگان تاکید کرد:
 لزوم ایجاد درآمد پایدار

 و تولید ارزش افزوده از پسماند

گرگان-آذری،خبرنگارتوسعه ایرانی: ابوالفضل 
تجری، رئیس کمیسیون محیط زیست و خدمات 
شهری شورای اســلامی شــهر گرگان با اشاره به 
رضایتمندی شــهروندان از خدمات شهر از جمله 
نظافت و پاکیزگی معابر و خیابان ها، انضباط شهری، 
جمع آوری زباله هــا و ... اظهارکرد: معاونت خدمات 
شهری شــهرداری گرگان، ماموریت های خود را به 
بهترین نحو انجام می دهد و توانسته رضایتمندی 

شهروندان را جلب کند.
وی افزود: روزانه حدود ۳۰۰ تن زباله در شــهر 
گرگان تولید و جمع آوری می شــودو کوچکترین 
اختلال یا کــم کاری در جمع آوری زبالــه، در زمان 

کوتاهی می تواند وضعیت فاجعه باری ایجاد کند.
رئیس کمیسیون محیط زیست و خدمات شهری 
شورای اسلامی شهر گرگان با بیان اینکه در مدیریت 
پسماند باید به سمت استفاده و ایجاد ارزش افزوده از 
طلای کثیف برویم، گفت: در شهرهای توسعه یافته از 
زباله کود، برق و درآمد پایدار شهری به دست می آورند 
و به عبارت دیگر مدیریت در حوزه پسماند، یکی از 

منابع پایدار برای شهرهای توسعه یافته است.

امام جمعه سنندج:
اقدامات تروریستی اراده 

ایرانی ها در دفاع از آرمان های 
انقلاب را محکم تر می کند

سنندج-گلاله فرهادی،خبرنگارتوسعه ایرانی: 
امام جمعه سنندج گفت: دشمنان باید بدانند اینگونه 
اقدامات تروریســتی بزدلانه در عزم و اراده پولادین 
ملت ایران در مسیر عزت و استقلال و دفاع از آرمان ها 
و ارزش ها و دفاع از مردم بی گناه و مظلوم فلسطین 
بر نمی دارند و به زودی نابودی این رژیم منحوس و 

کودک کش را به یاری پروردگار رقم خواهند زد.
ماموستا فایق رستمی اظهار کرد: جنایتکاران 
صهیونیست همواره با خونریزی و تعدی بر جان و مال 
مسلمانان بی گناه در فلسطین نشان داده اند که بویی 

از انسانیت نبرده و از حیوان درنده تر هستند.
وی با بیان اینکه رژیم صهونیستی به سرکردگی 
آمریکا همچون غده ای سرطانی زخم های زیادی را 
به پیکره اسلام زده اند، گفت: این رژیم وحشی صفت 
روز گذشته در یک اقدام تروریستی ناجوانمردانه و 
ددمنشانه با حمله به سرکنسولگری ایران در دمشق 
خون ۷ نفر از ســرداران و کارکنان ایران را به زمین 

ریخت که باید بداند این اقدام بی پاسخ نخواهد ماند.
نماینده مردم کردســتان در مجلس خبرگان 
رهبری ادامه داد: رژیم صهیونیستی و استکبار جهانی 
با چنین کارهای شنیعی بارها و بارها عجز و ناتوانی خود 

را در برابر ملت شهیدپرور ایران نشان داده اند.
ماموستا رستمی تصریح کرد: دشمنان ذلیل در 
تقابل اقتدار ملت ایران راهی جز دست زدن به ترور 
ندارند و ترور و اقدامات تروریســتی نشان از زبونی و 
ناتوانی دشمنانی اســت که قدرت مبارزه رو دررو با 

ملت قدرتمند ایران را ندارند.
 

عضو شورای شهر اراک:
سازمان سیما،منظر و فضای 

سبز شهرداری اراک اقدامات 
خوبی را در دستور کار دارد

اراک-غلامی،خبرنگارتوسعه ایرانی: حسن قربانی 
عضو شورای شهر اراک گفت:سازمان سیما،منظر و 
فضای سبز شهری شهرداری اراک اقدامات خوبی 
را در دســتور کار در ســال جاری دارد و علی نجفی 
سرپرست این مجموعه در این عرصه تجارب خوبی را 
دارا می باشد که امیدواریم باز هم بتواند در این کسوت 

موفق عمل نماید.
قربانی افزود:در سال گذشــته نیز در خصوص 
المان ها و آذین بندی سطح شهر با توجه به بضاعت 
این سازمان اقدامات خوبی صورت گرفت و نیروهای 
زحمتکش شهرداری و مدیران واحدهای آن جهادی 
عمل کردند و همچنین محمــود افتخاری معاون 
سیما و منظر این مجموعه یکی از ارکان اصلی این 
هماهنگیها بود. وی ادامه داد:ادغام سازمان پارکها و 
فضای سبز با سیما و منظر باعث شده که مدیریت این 
مجموعه بسیار سخت شود چراکه گستردگی وظایف 

،وقت و انرژی زیادی را صرف می کند.

استانها

    

    

 کرمان-شیواکرمی،خبرنگارتوسعه ایرانی : طی سال گذشته 
بیش از ۷ هزار کنتور خراب در شهرستان کرمان تعویض شد که در 

مقایسه با سال ۱۴۰۱،بیش از ۱۳ درصد رشد داشته است.
علیرضا عبدیان مدیرعامل این شرکت گفت: یکی از اقداماتی 
که توسط شرکت های آبفا در راستای فراهم نمودن شرایط لازم 
جهت کنترل مصرف و خدمات رسانی شایسته تر به مشترکین و 
شهروندان و همچنین جلوگیری از هدررفت آب و کاهش اثرات 
منفی آن بر تاسیسات آبرسانی انجام می شود،تعویض کنتورهای 

خراب است.
وی واقعی شدن میزان مصرف مشترکین و جلوگیری از اجحاف 
در پرداخت آب بهای بیشتر توسط آنان را از دیگر مزایای تعویض 
کنتورهای معیوب آب عنوان کرد و افزود: در همین راستا طی سال 
گذشته بیش از ۷ هزار کنتور خراب در مناطق شهری و روستایی 
شهرستان کرمان تعویض شد که در مقایسه با سال ۱۴۰۱،بیش از 

۱۳ درصد رشد داشته است.
عبدیان همچنین از اصلاح و بازسازی ۸۸۶ فقره از انشعابات 

فرسوده  آب در شهرستان کرمان طی سال گذشته خبر داد.
مدیرعامل شرکت آبفا استان کرمان یادآور شد: به صفر رساندن 
کنتورهای خراب یکی از اولویت های این شرکت است اما چون در 
هر دوره از قرائت کنتورها بر تعداد کنتورهای خراب افزوده می شود، 

بنابراین تعویض کنتور کاری مستمر و دائمی است.
وی در پایان تاکید کرد: با توجه به هدررفت ناشــی از خرابی 
کنتور، مشترکین هر گونه شکستگی لوله و خرابی کنتور را از طریق 

سامانه ۱۲۲ گزارش کنند.

طی سال گذشته انجام شد؛

تعویض بیش از 7 هزار کنتور خراب آب در شهرستان کرمان

خبر


